
Janusz Dgbczyriski
Radny Rady Miasta
Wloclawek

*-J.# !i, 2021',,

Woclawek 17.03.202t r.

Pan Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta

r ';'x"""'v''ri' 
re ---) .{toclawek r^ }

Interpelacje inildryysesyjne i:ftc.ruawit1' *:ta,( *{ rc-{-tt*t{- t r (t € {

l. Mieszkat'rcy Michelina s4 zaniepokojeni ich zdaniem zbyt duzq wycink4 drzew po

obu stronach ul. Jana Pawlall prry wjeLdzie do osiedla.Cry pod budowg pasa

drogowego, jezdnojezdniowego potrzeba byto wycina6 tak duzy obszar lasu?

Proszg o szczeg6lowe wyjadnienia w tej sprawie.
2. Ponownie w imieniu mieszkafic6w Michelina z ulic Cienistej, Cisowej i

Zbie2nej, proszg o uwzglqdnienie ich postulat6w, wnoszonych do planowanych
zmian w Miej scowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego dotycz4cych
glownie rozbudowy ulicy Cienistej na odcinku od ul. Jana Pawla Il do ul.
Bruezinowej. W pelni podzielarn zdanie zawart"e, przezpani4 lzabelq Jablofsk4,
zawarte w piSmie z dnia I marca 202tr. skierowanego do radnych RM
Woclawek. Podobnie jak okoliczni mieszkaricy uwaiam, 2e ulica Cienista nie
jest traklem strategicznym dla potrzeb miasta, dlatego plany jej poszerzania z 6
m do l0 m s4 niecelowe i naruszaj1 dobro wla$cicieli nieruchomo$ci obnizajqc
ich warto$c itp, Dlatego jeszcze raz proszg o refleksjg i zaniechanie planowania
ni ekorzystnych zmian dla okol i cznych mi e szkaricow.

3. W ubieglym roku apelowalem o uzupelnienie ubytkow, szczeg6lnie w
p6tnocnej jezdni ulicy Wroniej. DziS koszty naprawy tej i innych ulic miasta
po mrjai4cej zimie bgdq znacmie wigksze. Przeciel od lat wiadomo, ie w
przypadku duzych romicy temperatur male pgknigcia i ubytki w jezdni
zamieniajq sig w duie wyboje, co dla kierowcdw pojazd6w jest nie do
przyjEcia.

4. Proszg o likwidacjg wyboj6w w jezdni ulicy Brzezinowej, najwigcej ich
wystgpuje na odcinku od ulicy KoScielnej do ulicy Szkolnej.

5. Wnoszg o uzupelnienie glgbokich ubytk6w w jezdni ulicy Mielgciriskiej na
odcinku od ul. Jana Pawla II do ulicy Wilgi.

5. Proszg o naprawg zapadtej studzienki telekomunikacyjnej usadowionej w
chodniku naprzeciwko parkingu starostwa powiatowego ptzy ul. Zwiqzk6w
Zawadowych stanowi qcych r-agroi:enie dla pieszych.

7. Niedawno poszeruono pas drogowej ulicy Cienistej, na odcinku od ul.
Lubinowej do ul. Wilgi. Postawiono znaki ograniczajqce tonaz poruszaj4cych
sig pojazd6w do 3,5 tony. Jednak mieszkancy znajduj4cych siE tam wspdlnot
alarmujq, 2e na tym odcinku nadal przemieszczaj1 sig cigzkie pojazdy
,,Saniko" i WPK, powoduj4ce uszkodzenia ogrodzerl posesji i gruntowej drogi.
Proszg o wyegzekwowanie przez stosowne sfueby przepisow o ruchu
drogowym w tym rejonie.



zg o informacjg jakijest stan przygotowania projektu budowy
6awierzchni drogi krajowej o numerze 67 nazaparze wloclawskiej. Czyiest
juL pozwolenie irodowiskowe i proszg o kopig wniosku, ktory w tej sprawie
zostal zlo2onv.

@acjq, czy Miasto Wloclawek, jako organ prowadzqcy

zmniejszylo nabor do szkol zawodowych poczqwszy od roku szkolnego
2A21n022. Z analiz rynku pracy wynika, 2e jest zapotrzebowanie
pracodawc6w na adeptdw szk6l zawodowych w naszym mieicie i powiecie

wloclawskim.
l0.ProszE o informacjg, ile na media reklamujqce Miasto i jego agendy

wydatkowano Srodk6w w poszczeg6lnych latach 20.l8, 2A19,2020. Proszg

o wyszczegolnienie rodzaju publikacji, kwotE wydatkowania, oraz nazwq

firmy reklamuj4cej. Powyzsze dane proszg przedstawid w rozbiciu na Urz,qd

Miasta, oraz jednostkach podlegtych miastu, w tym spotek miejskich.
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